
Protokoll från styrelsemöte i STO FN-förening  2022-10-19

Plats: Kaptensrummet
Tid :Kl 18.30-20-30
Närvarande: Petter Ölmunger,  Viktoria Hasslöv och  Sylvia Wallin.
Från valberedningen: Lea Ek
Frånvarande: Jimmy Lövgren, Lars-Ebbe Pettersson, Najlah Ashrafi och Zoreh
Ghorbanzadeh Shabestari ( ers).

1. Mötet öppnas av ordförande Petter
2. a) Val av sekreterare: Sylvia valdes.   b) Val av justerare: Viktoria valdes.
3. Vi sammanställde en dagordning tillsammans.

Den godkändes.
4.   Föregående protokoll från 19/9-22.

Godkändes.
5. Ekonomi och medlemmar

a) Ekonomi
Inget nytt.

b) Nya medlemmar. Några till, nu är vi 68 medlemmar.

6.   Rapporter
a) FN-förbundets finansiering

Petter berättar om hur framtiden ser ut.
Nu har FN-förbundet ca 4 500 medlemmar.
Ett stort kansli med 30 anställda. SIDA-bidrag har hittills gått till en 80 %

täck-
ning av de anställdas löner.
Förbundet får även bidrag från UD och så finns projektmedel att söka från
förbundet till föreningars verksamheter.
Nu har SIDA fått hårdare och tydligare direktiv att deras pengar ska gå till
bistånd. Finns en lista på länder med projekt som kan räknas som bistånd,
exv jordbruksprojekt.
Det kommer att bli svåra och långa diskussioner nu om hur SIDA-medlen bör
användas och man kommer att behöva prioritera. Hur kommer det t ex att gå
med ”Glokala Sverige” och MR-projekt i Sverige? Ska vi fortsätta med bi-
ståndsprojekt utomlands på liknande sätt som andra organisationer gör?
Vad vill FN-förbundet göra och vad kan vi göra??
FN-förbundet kanske får söka andra sätt att finansiera; sponsorer och
andra finansiärer?

b) FN-skolor
På kongressen beslutades om att även stadier före gymnasienivå, skulle
kunna bli FN-skolor. Arbetsnamnet för hela grundskolan är just nu:

”FN-skolor



light”. Skolorna kommer att få inbjudan till olika seminarier, men kommer inte
att ha FN-rollspel. Material ska utarbetas, och man börjar med högstadiet.
Vill hen ha tips för skolor går det att kontakta skolenheten på kansliet.

7.   Planering för hösten
a) FN-dagen

Petter, Lea och Sylvia har ett infobord på Fregatten kl 14-18.
Insändare till ST-tidningen författas av Lea och Sylvia och sätts in tidningen
onsdag 26/10 ( det datumet går tidningen ut till alla hushåll).

b) Medverkan på Barnkonventionens dag 19/11 på Fregatten. Tyvärr var alla
lokaler bokade med ”Barnlördag” och tema rymden, så det blir inte det stora
arrangemanget som vi hade tillsammans med Rädda Barnen förra året.
Ett informationsbord är bokat för Rädda Barnen och Sylvia kollar om vi ev kan
ha någon aktivitet för barnen där.

c) Distriktet bjuder in till ett webinarium den 21/10 kl 18, där organisationen
Zonta medverkar och berättar om sin verksamhet.

d) MR-dagen lö 10/12.
Lea kom med idén om någon slags manifestation, kanske i form av en

promen-
nad med lyktor, där de som vill kan ansluta. En ljusmanifestation för mänskliga
rättigheter, och där vi kanske kan ta ut en avgift för de som går promenaden?
Vi funderar till nästa möte. Lea ska på samverkansmöte på Tjörn,och tar med
sig information om idéen.
Vi tog även upp att ev bjuda in andra organisationer att delta: scouterna,
Rädda Barnen, Pelikanen, PRO, SPF m fl

8. Årsmöte
Bestämdes till to 23/2  kl 18.
Sylvia bokar Kaptensrummet.
Lea tipsar om Elisabeth Abiri som föreläsare, en forskare om MR på Göteborgs
Universitet. Vi tyckte det lät intressant, så Lea fick i uppdrag att ta kontakt med
henne.
Petter berättar om sitt beslut att sluta som ordförande, men att fortfarande vara
medlem.

9.  Verksamhetsplan 2023 och årshjul
Återkommer som punkt på nästa möte.
Petter ansåg att nya styrelsen bör skriva en verksamhetsplan.
Viktoria kommer att göra ett årshjul, där de årligen återkommande aktiviteterna
finns med.



10.  Övrigt
a) Leas punkt

Hon tipsar om föreläsare ( se årsmötet) och om en teater.
Lea tycker att vi bör se vilka internationella dagar som FN har, och
koppla vissa dagar till vårt årshjul.

b) Sylvia har fått mail från Annika Gustavsson, och en förfrågan till föreningen
om att ingå i ett nätverk: ” Omställning Stenungsund”. Handlar om hållbarhet
och återvinning / återanvändning.
Vi ansåg inte att föreningen skulle gå med. Däremot kan man anmäla sig
som privatperson till gruppen.

11. Kommande möten
Möten under jämna veckor.
Nästa: må 14/11 kl 18.30 ( Vi måste kolla om de som inte är med idag, kan

vara med. Gäller även de andra dagarna här nedan).
Vecka 2 må eller ti
Vecka 8  Årsmöte to 23/2
Vecka 12  må 20/3
Vecka 16  må 17/4
Vecka 20  må 15/5

12. Mötet avslutas

________________________________    _______________________________
Sylvia Wallin, sekreterare                            Viktoria Hasslöv, justerare


